

HKCLA 香港複印授權協會有限公司

The Hong Kong Copyright Licensing Association Limited

通告

香港複印授權協會(HKCLA)已在2005年7月起於香港特別行政區政府知識產權署版權特許機構註冊署註冊。

目前，香港複印授權協會已獲本港14份報章及12份雜誌全權委託，執行其內容的各項複印使用權授權服務，供機構作內部參考、教學及新聞監察用途。

複印作內部參考用途之許可使用權收費如下：

許可使用權類別	申請條件	價目
低複印量機構	1. 機構不多於5位閱讀者及 2. 每月所需複印文章不多於100則及 3. 機構僱員不超過50人	每年定額港幣 \$1,458
高複印量機構	1. 機構多於5位閱讀者或 2. 每月所需複印文章多於100則或 3. 機構僱員超過50人	按閱讀者人數及所複印刊物的年費定價*
慈善機構及學校複印作內部參考用途	1. 根據香港特別行政區《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的屬公共性質的慈善機構及全年收入超過半數直接來自公眾的捐款 及 2. 於教育局註冊的非牟利官立及資助中、小學(包括特殊學校)、按位津貼學校及已參加「免費優質幼稚園教育計劃」的幼稚園	全免
學校複印作教學用途	1. 於教育局註冊的非牟利官立及資助中、小學(包括特殊學校)、按位津貼學校及已參加「免費優質幼稚園教育計劃」的幼稚園 及 2. 複印作教學及數量少於同一所學校的學生總人數的五分之一	全免

* 每位使用者年費定價由\$50-\$1,550不等。如欲查詢其他許可使用權及有關事宜，請致電3586 9943或瀏覽<http://www.hkcla.org.hk>。



(排名不分先後)

申請酒牌續期公告

Olé Spanish Restaurant & Wine Bar

現特通告：GURUNG, Subash其地址為香港灣仔駱克道353號三湘大廈30字樓，現向酒牌局申請位於香港中環雪廠街24-30號順豪商業大廈1樓Olé Spanish Restaurant & Wine Bar的酒牌續期，其附加批註為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

Olé Spanish Restaurant & Wine Bar

Notice is hereby given that GURUNG, Subash of 30th Floor, Sunshine Plaza, 353 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Olé Spanish Restaurant & Wine Bar situated at 1/F, Shun Ho Tower, 24-30 Ice House Street, Central, Hong Kong with endorsement of bar. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.

Date: 30th October, 2023

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

Library Restaurant & Bar

Notice is hereby given that WONG, Wai Chak of SHOP B, 3/F, MANSON HOUSE, 74-78 NATHAN ROAD, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Library Restaurant & Bar situated at SHOP B, 3/F, MANSON HOUSE, 74-78 NATHAN ROAD, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 30 October, 2023

申請酒牌續期公告

Library Restaurant & Bar

現特通告：黃璋澤其地址為九龍彌敦道74-78號文遜大廈三樓B舖，現向酒牌局申請位於九龍彌敦道74-78號文遜大廈三樓B舖Library Restaurant & Bar 的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

夜見燒鳥

Notice is hereby given that LAW, SAI CHAU of PORTION A OF G/F, TONG MEI HOUSE, 205 TONG MI ROAD, TAI KOK TSUI, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of 夜見燒鳥 situated at PORTION A OF G/F, TONG MEI HOUSE, 205 TONG MI ROAD, TAI KOK TSUI, KOWLOON. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 30 October, 2023

申請酒牌續期公告

夜見燒鳥

現特通告：羅世洲其地址為九龍大角咀塘尾道205號唐美大廈地下A部份，現向酒牌局申請位於九龍大角咀塘尾道205號唐美大廈地下A部份夜見燒鳥的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

SAIGON PHO

Notice is hereby given that NG LAI HING of SHOP 16, GROUND FLOOR, SAI KUNG BUILDING, NO. 42-56 FUK MAN ROAD, SAI KUNG, NEW TERRITORIES is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of SAIGON PHO situated at SHOP 16, GROUND FLOOR, SAI KUNG BUILDING, NO. 42-56 FUK MAN ROAD, SAI KUNG, NEW TERRITORIES. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, N.T. within 14 days from the date of this notice.

Date: 30 October, 2023

申請酒牌續期公告

西貢越南真味

現特通告：吳麗卿其地址為新界西貢福民路42-56號西貢大廈地下16號舖，現向酒牌局申請位於新界西貢福民路42-56號西貢大廈地下16號舖西貢越南真味的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓四樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日

NOTICE ON APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE

Ned Kelly's Last Stand

Notice is hereby given that THOMAS JULIAN PARKER of G/F, 11A ASHLEY ROAD, TSIM SHA TSUI, KOWLOON is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Ned Kelly's Last Stand situated at G/F, 11A ASHLEY ROAD, TSIM SHA TSUI, KOWLOON with endorsement of bar. Any person having any objection to this application should send a signed written objection, stating the grounds therefor, to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Sham Shui Po, Kowloon within 14 days from the date of this notice.

Date: 30 October, 2023

申請酒牌續期公告

Ned Kelly's Last Stand

現特通告：THOMAS JULIAN PARKER 其地址為九龍尖沙咀亞士厘道11A號地下，現向酒牌局申請位於九龍尖沙咀亞士厘道11A號地下 Ned Kelly's Last Stand 的酒牌續期，其附加批註為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日

申請新酒牌公告

煌極雞煲烤魚火鍋

現特通告：許龍輝其地址為九龍荔枝角寶倫街9號地下GA舖，現向酒牌局申請位於九龍荔枝角寶倫街9號地下GA舖煌極雞煲烤魚火鍋的新酒牌。凡反對是項申請者，請於此公告刊登之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。

日期：2023年10月30日



工商情報 綜合消息

特廉分類廣告專欄 歡迎來電查詢

廣告熱線

3708 3888

E-mail: tkpwork@takungpao.com